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Építőmérnöki Kar Hallgatói Képviseletben 2024. november 21. és 2024. december 31. közötti 
időszakban végzett tevékenységéről 

 

Üléseken való részvétel 
 
2024.12.02. - HK ülés részvétel 
2024.12.09. - HK ülés részvétel 
2024.12.04. - Kari Tanács ülés részvétel 
2024.12.06. - Stratégiai Bizottsági ülés részvétel 
2024.11.24. - Stratégiai Bizottsági ülés részvétel 
 

Kari Tanács-, Kari Bizottságokban való részvétel 
 
Kari Tanács Oktatási Bizottsága 
- Előterjesztésekre érkező összegfoglaló átnézévével foglalkoztam. 
 
Kari Tanulmányi Bizottság 
- Kérvények elbírálásával foglalkoztam az időszak alatt tizenkettő alkalommal. 
- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal a Bizottsághoz érkező anyagok átnézésével, 
szükség esetén feldolgozásával fogalkoztam. 
- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal az érkező anyagokkal és a döntéshozatallal 
kapcsolatban egyeztettem a KTB tagjaival. 
- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal a kérvények bírálásával foglalkoztam. 
 

Bizottságban végzett tevékenység 

 

Felelősi munkák 

 
Elnök 
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- Elnökségi megbeszélést tartottam. 
- Részt vettem a Bizottságvezetői ülést tartottam. 
- Az Építőmérnöki Bállal kapcsolatos értékelő megbeszélésen vettem részt. 
- Kibővített Kollégiumi Bizottsági ülést tartottam 
- November havi ösztöndíjak bírálásával foglalkoztam Szelőczei Bálinttal és Szekeres Johannával. 
- Egyeztettem Szelőczei Bálinttal és Szalkay Péter Dáviddal a Mentorgárdát érintő aktualitásokról 
az osztályfőnöki rendszerrel kapcsolatban. 
- Egyeztettem Lévai Imrével az Egyetemi Hallgatói Képviselet elnökével és Szelőczei Bálinttal az 
Építőmérnöki Hallgatói Képviseletét érintő aktualitásokról. 
- A vizsgált időszak alatt többször EHK x Elnökök megbeszélésen voltam. 
- A vizsgált időszak alatt többször egyeztettem Józsa Benjámin Ferenccel a kollégium területet 
érintő aktualitásokról. 
- A vizsgált időszak alatt többször egyeztettem Domján András Balázzsal a gazdaság területet 
érintő aktualitásokról. 
- A vizsgált időszak alatt többször egyeztettem Szelőczei Bálinttal képviseletet érintő 
aktualitásokról. 
- A vizsgált időszak alatt többször egyeztettem Szekeres Johannával képviseletet érintő 
aktualitásokról. 
- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Dr. Varga Gabriellával az ÉMK 
Pályaorientációs Bizottság elnökével a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 
- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Karsai Kingával az ösztöndíj terület 
aktualitásairól. 
- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Kovács Szilviával a MŰHASZ Kft. 
munkatársával a felmerülő aktualitásokról. 
- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Varga Viktóriával a rendezvény és 
szponzoráció területi aktualításokról. 
- Az időszak alatt több alkalommal egyeztettem Major Sándorral és Grizák Mátéval az 
Értékesítési és Szolgáltatási Igazgatóság munkatársaival a felmerülő aktualitásokról. 
- Az időszak alatt többször egyeztettem Tóth Józseffel a Vásárhelyi Pál Kollégiumi Gondnokkal 
a kollégium területét érintő aktualitásokról. 
- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Pusztay Botonddal a MŰHASZ Kft. 
munkatársával a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 
- Egyeztettem Kónya Évával a Dékáni Hivatal vezetőjével a felmerülő aktualitásairól. 
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- Levelezőlistára érkező anyagokat néztem át, véleményeztem és szükség esetén továbbítottam. 
- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Udvarhelyi Péter Dáviddal a 
Vásárhelyi Klub vezetőjével a felmerülő aktualitásokról. 
- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Tóth Anna Lucával a Palibácsi Kör 
vezetőjével a felmerülő aktualitásokról. 
- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Nagy Szilveszterrel a Drönk 
vezetőjével a felmerülő aktualitásokról. 
- Az időszak alatt egyeztettem Pusztay Botonddal, Orbán Balázzsal, Maros Katával és Móri 
Tímeáva a MŰHASZ Kft. munkatársaival a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 
- Dékáni Tanácson vettem részt. 
- Hivatalos email címekkel és levelezőlistákkal foglalkoztam. 
 

Egyéb feladatok 

 
Egyéb 
- Részt vettem az ÉSZI HTO érzékenyítési kurzuson. 
- Részt vettem a modellváltással kapcsolatos Hallgatói Fórumon. 
- MŰHASZ-ban egyeztettünk Domján András Balázzsal a Q2 zárással kapcsolatban. 
- A belső könyvelést segítő táblázatot készítettünk Domján András Balázzsal. 
- Q3 zárásával áttekintésével foglalkoztam Domján András Balázzsal. 
- MŰHASZ-ban egyeztettünk Domján András Balázzsal a Q3 zárással kapcsolatban. 
- Beszerzésekkel foglalkoztam a hónapban több alkalommal. 
- BME Karácsonyi standoláson segédkeztem a K épületnél. 
- Az ÉMK klubok éves könyvelési kartonjának véleményezésével foglalkoztam Domján András 
Balázzsal a vizsgált időszakban több alkalommal. 
- Részt vettem az ÉSZI HTO érzékenyítési kurzuson. 
- A Hallgatói Képviselet helyiségeinek pakolásában és takarításában vettem részt. 
- Tudásátadást tartottam az Öntevékeny Hallgatói csoportok beszámolóinak rendszerezéséről és 
annak operatív feladatairól. 
- A Képviselet birtokában lévő irodahelyiség felújítási munkálatalaiban segédkeztem. 
- Részt vettem a VPK kollégiumi szobabejáráson. 
- Kollégiumi hibabejelentő formot készítettem Józsa Benjámin Ferenccel. 
- Részt vettem Nyílt Nappal kapcsolatosan a BME-ÉMK Mentorgárdának tartott tudásátadáson. 
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- A vizsgált időszakban több alkalommmal is étel, ital és eszköz beszerzésen vettem részt 
Szelőczei Bálinttal. 
- Karácsonyi üdvözlőlapok átadásában segédkeztem Szelőczei Bálinttal. 
- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Jászai Zsuzsannával az ÉSZI 
munkatársával az Educatio kiállítással kapcsolatban. 
- Egyeztettem Dr. Varga Gabriellával, Szekeres Johannával és Karsai Kingával az Egyetemi Nyílt 
Napról. 
- A vizsgált időszak során több alkalommal emlékeztető korrektúrázásával foglalkoztam. 
- A vizsgált időszak alatt több alkalommal hallgatói megkeresésekre válaszoltam. 
- Hallgatói csoportok feladataival foglalkoztam. 
- A vizsgált időszak alatt többször egyeztettem Szentgyörgyvölgyi Adél Eszterrel a felmerülő 
aktualitásokról. 
- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal elszámolásokkal foglalkoztam. 
- Részt vettem a Graphisoft - Portfólia Konferencáján. 
- Klubok megbeszélést tartottam. 
- MISZISZ kifizetések ellenőrzésével foglalkoztam. 
- Klubok területén egyeztettem Czikó Norberttel a Fruitsys rendszerrel kapcsolatban. 
- Egyetemi Nyílt Nap előkészítő feladataival foglalkoztam. 
- Kollégiumi mentor pályázatokkal foglalkoztam. 
- Klubok helyiségeinek kulcsiaval kapcsolatban egyeztettem a MŰHASZ alkalmazottjaival. 
- Eszközbérlésekkel foglalkoztam. 
- A Klubok tervezett megállapodásának áttekintésével foglalkoztam. 
- A BME Shop leltár lezárásával foglalkoztam. 
 

Értékelés 

 
A fenti időszakban végzett tevékenységért a képviselő az alábbi pontokat kapja: 

Összesített pont: 173,5 pont 
A fenti időszakban végzett tevékenységért megítélt ösztöndíj: 130 100 Ft 
 


